
Protok6f nr XVlll/16

przebiegu obrad Rady Miasta Wloclawek

w dniu 25 kwietnia 2016r.

Vll kadencii

Miejsce posiedzeniar sala nr 4 Urzqdu Miasta Wfoclawek

Zielony Rynek 11/13



W dniu 25 kwietnia 2016 roku o godzinie 9.00 w sali nr 4 Urzqdu Miasta Wloclawek przy ul.
Zielony Rynek 11/13 rozpoczqly sie obrady XVlll sesji Rady Miasta Wtocfawek Vll kadencji,
kt6rq zwotat i kt6rej przewodniczyt radny Jaroslaw Chmielewski Przewodniczqcy Rady

Miasta Wloclawek.

Ad. I
Sprawy organizacyjne
- otwarcie sesji
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski otworzyl obrady XVlll sesji Rady

Miasta Wfoclawek, witajqc Prezydenta Miasta Wfocfawek Marka Wojtkowskiego oraz
Zastqpc6w Prezydenta Miasta, a takie dyrektor6w wydziat6w oraz pozostaiych
pracownik6w Urzqdu Miasta. Przewodniczqcy Rady Miasta powital tak2e obecnych na sesji
przedstawicieli wloclawskich medi6w, mieszka6c6w miasta oraz radnych Rady Miasta
uczestniczqcych w obradach.
- stwierdzenie quorum
Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, PrzewodniczAcy Rady Miasta radny Jaroslaw
Chmielewski stwierdzit, ii na stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z

listE obecno6ci 24 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 25 kwietnia br. sq prawomocne.
Lista obecnoici radnych z XVlll sesji Rady Miasta stanowi zafacznik do protokolu,
Lista os6b uczestniczqcych w XVlll sesji Rady Miasta stanowi zalqcznik do protokoiu.
- przyjqcie protokolu z obrad XVll sesji Rady Miasta
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poinformowal, 2e w Biurze Rady
Miasta oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Urzqdu Miasta dostqpny byl do wglqdu
projekt protokolu Nr 1712016 z obrad XVll sesji Rady Miasta Wloclawek Vll kadencji, kt6ra
odbyla siq w dniu 21 marca 2016 roku, z kt6rym to protokofem radni mogli siq zapoznat i

wnieid ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag iuzupefnieri.
- zmiany do porzqdku obrad
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, 2e w zwiqzku z

wycofaniem projektu uchwaly w sprawie przyjqcia Polityki mobilnoici dla Miasta Wlociawek
do roku 2030 oraz projektu uchwaty w sprawie wezwania do usuniqcia brak6w formalnych
zgodnie z 5 53 Statutu Miasta Woctawek nastqpiiy zmiany w stosunku do przeslanego
porzqdku obrad, aktualny porzadek obrad zostal przekazany radnym w dniu sesji. Nastepnie
Przewodniczqcy Rady Miasta zwr6cit siQ z zapytaniem do radnych czy wnoszE propozycje

zmian do przekazanego porzqdku obrad.
Ze strony radnych propozycje zmiany porzqdku obrad w imieniu radnych Klubu SLD wni6sf
radny Krzysztof Kukucki,_kt6ry zlo2yt wniosek o rozszerzenie porzqdku obrad o punkt nr 4 tj.
stanowisko Rady Miasta w sprawie zapewnienia optymalnych Srodk6w finansowych na

utrzymanie i przeprowadzenie niezbqdnych remont6w w wojew6dzkich jednostkach

organizacyjnych we Wtoclawku. Natomiast radna Ewa Szczepariska w imieniu Rady Miasta
zaproponowala rozszerzenie porzqdku obrad o kolejny punkt dotyczEcy projektu uchwaly w
sprawie przyjqcia stanowiska dotyczacego zapewnienia Srodk6w finansowych na
profilaktykq chor6b ukladu oddechowego i cho16b nowotworowych. Radny Janusz

Dqbczyriski zaproponowaf, aby z porz4dku obrad wycofai projekt uchwafy w sprawie
odrzucenia w catoici stanowisk zwiqzk6w zawodowych opiniujqcych projekt uchwaly Rady



Miasta Wloclawek w sprawie likwidacji Gimnazjum nr 9 we Wioclawku przy ul. Wojska
Polskiego.
Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w zwiqzku z wnioskiem Prezydenta Miasta
proponuje wprowadzenie do porzqdku obrad projekt uchwaly w sprawie przyjqcia ,,Oceny
zasob6w pomocy spolecznej w mieScie Wtoclawek za 20!5 rok" .

Po wyczerpaniu glos6w na temat zmian porzqdku obrad Przewodniczqcy Rady Miasta
przystqpif do glosowania poszczeg6lnych propozycji zmian.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 24 radnych za rozszerzeniem
porzqdku obrad o punkt nr 4 dotyczqcy stanowisko Rady Miasta w sprawie zapewnienia
optymalnych Srodk6w finansowych na utrzymanie i przeprowadzenie niezbqdnych
remont6w w wojew6dzkich jednostkach organizacyjnych we Wloclawku radni opowiedzieli
siq jednomySlnie. Glos6w przeciwnych oraz wstrzymujEcych sie nie stwierdzono. Wszyscy
radni wziqli udzial w glosowaniu.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 24 radnych za rozszerzeniem
porzQdku obrad o punkt nr 5 dotyczqcy projektu uchwaly w sprawie przyjqcia stanowiska
dotyczEcego zapewnienia Srodk6w finansowych na profilaktykq chor6b ukladu
oddechowego i chor6b nowotworowych radni opowiedzieli siq jednomySlnie. Gtos6w
przeciwnych oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono. Wszyscy radni wziQli udziaf w
gfosowaniu.

W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecnoici 24 radnych za wprowadzeniem do
porzqdku obrad punktu dotyczqcego projektu uchwaly w sprawie przyjqcia ,,Oceny zasob6w
pomocy spolecznei w mieicie Wloclawek za 2015 rok" radni opowiedzieli siq jednomySlnie.

Gfos6w przeciwnych oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono. Wszyscy radni wziqli udziat w
glosowaniu.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 24 radnych za zdjqciem z porzEdku

obrad punktu dotyczQcego projektu uchwafy w sprawie odrzucenia w caiodci stanowisk
zwiezk6w zawodowych opiniujqcych projekt uchwaly Rady Miasta Wloclawek w sprawie
likwidacji Gimnazjum nr 9 we Wloclawku przy ul. Wojska Polskiego radni opowiedzieli sie
jednomy6lnie. Glos6w przeciwnych oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono. Wszyscy radni
wziqli udziaf w glosowaniu. Tym samym punkt ten zostat zdjqty z porzqdku obrad.
Po zakoriczeniu glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, ie obrady sesyjne
bqdq odbywad siq wedlug zmienionego porzqdku obrad, zgodnie z przeprowadzonym
gfosowaniem.

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnosci miasta w okresie miedzysesyjnym.

Informacja, kt6rQ przedstawif Radzie Miasta Prezyd€nt Miasta Marek Wojtkowski,
obejmuje okres od dnia 21 marca 2016 roku, czyli od ostatniej sesji Rady Miasta Wlocfawer,
do dnia dzisiejszego iprzedstawia siq nastqpujqco:

W zakresie dzialaf Biura Zam6wieri Publicznych m.in.:

- zawarto kilka um6w dotyczqcych zam6wied publicznych, m.in. umowq na przebudowq
ulicy Promiennej w ramach Przebudowy Dr6g Powiatowych, na budowq parking6w na



terenie miasta oraz umowe na modernizacjQ obiekt6w iniynieryjnych w ciqgu ulicy Wroniej i

alei Kr6lowej Jadwigi. W toku sq kolejne postQpowania. W najbliiszym czasie mijajq terminy
skfadania ofert na nastqpujqce zadania: Program utwardzania dr6g gminnych, Przebudowa
dr6g gminnych oraz Przebudowa alejek w Parku im. Wtadyslawa tokietka - etap Vl.

W zakresie Wydzialu Polityki Spolecznej iZdrowia Publicznego m.in.:
- przyjqto 11 kolejnych wniosk6w o wydanie Kart Duzej Rodziny; lqcznie jest jui
zarejestrowanych 524 rodziny, dla kt6rych wydano ok 2500 karU
W zakresie dzialalnoici Wydzialu Gospodarki Miejskiej m.in.:
- ruszyla zbi6rka odpad6w wielogabarytowych, w tym zu2ytego sprzetu elektrycznego i

elektronicznego z poszcze96lnych osiedli z terenu Miasta Wloclawek.
- usunieto 53 dzikie wysypiska imieci na terenach bqdqcych wlasnosciq Gminy Miasto
Wtoctawek.
W zakresie dzialalnoSci Wydzialu Edukacji i Rozwoju Spofecznego m.in.:
- w kwietniu zakodczyl siq nab6r dzieci do przedszkoli publicznych i oddzial6w
przedszkolnych zorganizowanych w publicznych szkofach podstawowych. Nab6r trwal od 1

marca do 29 marca 2016 roku w formie elektronicznej. Ponadto w tym samym terminie
przeprowadzono nab6r do klas lszk6t podstawowych dla dzieci zamieszkalych w obwodzie
danej szkoty oraz dzieci spoza obwodu danej szkofy. Nab6r prowadzony byl w formie
papierowej.
- od 4ego do Sego kwietnia odbylo siq 12 konkurs6w na dyrektor6w szk6l i plac6wek

o6wiatowych, tj. Przedszkola Publicznego nr 16, Przedszkola Publicznego nr 26, Szkoly
Podstawowej nr 2, Szkoty Podstawowej nr 12, Szkofy Podstawowej nr 14, Zespotu Szkolno-

Przedszkolnego nr 1, Zespolu Szk6l lntegracyjnych nr 1, Zespotu Szk6l Chemicznych, Zespolu

Szk6l Elektrycznych, Zespotu Szk6l Technicznych, Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej i

Centrum Ksztaicenia Zawodowego i Ustawicznego prowadzonych przez Gminq Miasto
Wloclawek.
- 7 kwietnia w Urzqdzie Miasta miala miejsce uroczysta Vl Gala Lokalnej Edycji

Samorzqdowego Konkursu O6miu Wspaniatych. Do eliminacji lokalnych, kt6re sa I etapem
Og6lnopolskiego Konkursu, w tym roku zgioszeni zostali wolontariusze z 11 wloclawskich
szk6l (lqcznie 31 uczni6w) - z 3 szk6t podstawowych, 3 gimnazj6w i7 szk6t
ponadgimnazjalnych. Wolontariuszem, kt6ry bqdzie reprezentowaf Wtoclawek w Prudniku
podczas XXlll 0g6lnopolskiej Gali Konkursu Odmiu Wspaniafych jest uczennica Zespotu Szk6l

Tech nicznych Anita Nobis.
W zakresie dzialalno5ci Wydzialu Rozwoju Miasta m.in,:
- 14 kwietnia wyslano do Ministerstwa Sportu i Turystyki wniosek o dofinansowanie
projektu pn. ,,Przebudowa infrastruktury sportowej przy Szkole Podstawowej nr 2 i

Gimnazjum nr 2 we Wloctawku" w ramach ogloszonego naboru przez Ministra Sportu i

Turystyki dla Programu rozwoju szkolnej infrastruktury sportowej 2016.
- 15 kwietnia zio2ono, na ogloszony przez Urzqd Marszalkowski Wojew6dztwa Kujawsko -
Pomorskiego konkurs w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014 - 2020,

OS 3 Efektywno6i energetyczna i gospodarka niskoemisyjna w regionie, wniosek o
dofinansowanie projektu pn. ,,Termomodernizacja budynk6w uiytecznoSci publicznej na

terenie miasta Wfoctawek - etap 1".

W zakresie Wydzialu Kultury, Promocji i Komunikacji Spolecznej m.in.:
- przygotowano procedurq zwiqzanq z tegorocznE edycjA Bud2etu Obywatelskiego. Caly
proces, zgodnie z harmonogramem, ruszy w pierwszych dniach maja.



- trwaje przygotowania do przedsiqwziqcia pn. "WIOCIAWEK TAK 3MAJ,, w zwiqzku z

uroczystymi obchodami Swiqta Dnia Flagi, kt6re przypadajq 2 maja
- zorganizowane zostalo trzecie spotkanie Zespotu ds. promocji kultury w Centrum Kultury

,,Browar 8.", w kt6rym wziql udzial i poprowadzil je Pan Artur Celi6ski, ekspert ds. polityk
ku ltu ralnych,
W ramach informacji miqdzysesyjnej Biuro Sportu iTurystyki informuje,2e wir6d dzialafi
zwiqzanych z pracq Biura w omawianym okresie do szczeg6lnie istotnych naleialo
przeprowadzenie i rozstrzygniQcie otwartego konkursie ofert nr 1na realizacjg zadania
publicznego w zakresie powierzania, wspierania i upowszechniania kultury fizycznej w 2015
roku przez organizacje pozarzadowe oraz inne podmioty prowadzqce dziafalno6i po2ytku
publicznego w sferze kultury fizycznej.
W zakresie dzialalnoSci Wydzialu Inwestycji m.in.:
- Wykonawca remontu wiaduktu przy ul. Wroniej przygotowuje siq do podjqcia prac.

Konsorcjum firm: DROGI I MOSTY Antoni Popowski oraz MOSTY KUJAWY Krzysztof
Szymaiski, w najbliiszym czasie planuje rozpoczQcie na placu budowy rob6t
przygotowawczych. Jak informuje Wydzial Inwestycji, obecnie wykonawca jest w trakcie
uzyskiwania zgody od PKP na prowadzenie rob6t na terenie kolejowym oraz opracowywania
projektu technologicznych podp6r tymczasowych dla konstrukcji obiektu i analizowania
zwiqzanych z tym projektem wariant6w ewentualnej tymczasowej zmiany organizacji ruchu
na wiaduktach.
Ponadto Prezydent Miasta poinformowat, ie - wzorem roku ubiegfego - spotyka sie z

mieszkadcami wloctawskich osiedli. Cykl tegorocznych spotkari rozpoczql siq w poprzednim
tygodniu, a zakoiczy w najbli2szy piqtek. W dniu dzisiejszym razem z urzqdnikami Prezydent
Miasta spotykam siq z mieszkaicami Sr6dmie(cia w Gimnazjum nr 14.

Po wystEpieniu Prezydenta Miasta glos zabral radnv Krzvsztof Kukucki, kt6ry odni6sl siq do
informacji na temat konkurs6w przeprowadzonych w jednostkach o6wiatowych i zapfial o
wyb6r na stanowisko dyrektora w SP nr 2 oraz na stanowisko dyrektora w Centrum
Ksztalcenia Zawodowego i Ustawicznego. Decyzje w tych sprawach sa jeszcze nieznane,
poniewai nie zostaly ogtoszone wyniki konkurs6w. Natomiast informacje plynqce z obydwu
komisji konkursowych sq takie, 2e w przypadku plac6wki, jakq jest Centrum Ksztalcenia
Zawodowego i Ustawicznego jedyna kandydatka uzyskala 6 glos6w przy braku glos6w
przeciwnych iwstrzymujEcych siq. W przypadku SP nr 2 na jednego z kandydat6w gfosowafo
7 czlonk6w komisji konkursowej, drugi z kandydat6w nie otrzymat iadnych glos6w za,

przeciw i wstrzymujqcych siq. Biorac pod uwage stanowisko Prezydenta Miasta
prezentowane w kampanii wyborczej, ii wszelkie konkursy na stanowiska bqde
transparentne budzi watpliwo6ci fakt braku decyzji w ogloszeniu ostatecznych wynik6w
przeprowadzonych konkurs6w, sytuacja ta pozostaje w sprzeczno6ci ze zto2onymi uprzednio
deklaracjami w tym temacie.
Radnv Jaroslaw Hupalo nawiEzujec do wypowiedzi radnego Krzysztofa Kukuckiego

zaprezentowal wyrok Naczelnego SQdu Ad ministracyjnego w Krakowie z dnia 24 listopada
2015 roku, w kt6rym stwierdza siq zasadne dzialanie wojewody w zakresie uchylenia decyzji
burmistrza jednej z gmin w Polsce, kt6ry rozstrzygniqcia konkursowe potraktowaf w spos6b
przedstawiony przez przedm6wce. W przytoczonym przypadku Sqd uznal za niewa2ne
powofanie na stanowisko dyrektora szkofy osobq, kt6ra w konkursie przy
dziewiqcioosobowej komisji konkursowej otrzymala cztery gtosy a pozostali kandydaci ani



jednego. Z tego wynika, ie dziewiqcioro czlonk6w komisji oddalo cztery glosy, co zostalo
uznane za brak bezwzglqdnej wiqkszoici iposkutkowaio nie powotaniem na stanowisko. Sqd

stwierdzif, it organ nadzoru w zorganizowanym konkursie w spos6b blqdny obliczyf glosy z

naruszeniem normy $ 6 ust 2 RozporzEdzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 08
kwietnia 2010 roku. zgodnie, z kt6rym konkurs wylania kandydata na dyrektora, jeieli jeden

z uczestnik6w otrzyma bezwzglqdnq wiqkszoii glos6w. Jeieli zatem w ww. przypadku

kandydat uzyskal cztery glosy a piqcioro czlonk6w komisji nie oddalo swoich gios6w, to Sqd

uznal, 2e kandydat uzyskat bezwzglqdnq liczbg glos6w. Jeieli zatem w naszym mie5cie sa

podobne przypadki to nale2y przeanalizowai wyrok przytoczony przez Pana radnego przed

podjQciem ostatecznej decyzji przez Prezydenta Miasta.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jaroslaw Chmielewski zapytat Prezydenta o sprawe
dotacji dla stowarzyszefi sportowych czy zostal zatwierdzony podziai 6rodk6w finansowych
oraz zaapelowal, aby w roku przyszlym sprawy te byly rozstrzygane wczesniej, poniewa2

organizacje zwracajq uwage, 2e podzial Srodk6w jest dokonywany zbyt p6ino i pozostaje

malo czasu na rozliczenie przyznanych dotacji.
Radnv J6zef Mazierski zapytat o dziatania Prezydenta Miasta w zakresie budownictwa
mieszkaniowego, zostafa powolana komisja sq postepy w zakresie windykacji naleinodci,
niemniej jednak do korica miesiqca kwietnia miat powsta6 program dotyczqcy budownictwa
mieszkaniowego na terenie miasta a zatem, w jakim realnym czasie tego rodzaju program
powstanie izostanie przedio2ony Radzie Miasta, tym bardziej,2e liczba os6b oczekujqcych
na mieszkanie socjalne w roku 2015 wynosifa 1015 os6b, liczba os6b oczekujqcych na

mieszkanie komunalne to 400 os6b.
Prezvdent Miasta Marek Woitkowski odnoszqc siq do wypowiedzi radnych wyja6nil, ie
wszystkie procedury oraz transparentnoSi postqpowania w zakresie organizacji konkurs6w
zostaly zachowane, dyrektorzy nie zostali wylonienie we wspomnianych konkursach, lecz

zostanq powolani w wymaganym prawem terminie. W przypadku konkursu na zadania z

dziedziny sportu Prezydent Miasta wyja6nil, ie konkurs zostal rozstrzygniQty, podpisano
umowy ze stowarzyszenia mi, niemniej jednak jak zaznaczyl Prezydent Miasta uwaga jest
stuszna, dlatego tei w roku nastqpnym podziat Srodk6w dla stowarzyszei bqdzie
przyspieszony, aby kluby sportowe z poczqtkiem roku mogly rozpoczqd realizacjq swoich
zada6. Prezydent Miasta poinformowal, ie w sprawie budownictwa komunalnego czy tei
czynszowego zostaf powolany zesp6l do wypracowania koncepcji programu w najbli2szym

czasie bqdzie przygotowywany program sposobu windykacji naleinoici z tytulu zaleglo5ci
czynszowych, kt6ry zostanie przedstawiony radnym. Pan Prezydent stwierdzil, ie nie bqdzie
deklarowal terminu okre6lajqcego zalo2enia programowe, kt6re wypracuje powolany do
tego celu zesp6l, lecz wszelkie dzialania w tym zakresie podejmowane bqdq niezwlocznie

Ad.3
Wystqpienie przedstawiciela Wfoclawskiej Rady 5enior6w.

Informacje na temat dzialalnoici Wioclawskiej Rady Senior6w przekazai radnym
Przewodniczqcy Rady Senior6w Pan Henryk Lewandowski, kt6ry poinformowal m.in., 2e

Rada Senior6w przy Urzqdzie Miasta Wloctawek zostala powolana Uchwalq Rady Miasta z

dnia 30.03.2015r. W sklad Wloclawskiej Rady Senior6w wchodzq:

2 osoby ze wskazaf Prezydenta Miasta



. Renata Skulimowska.

. Stefan Szwanke.
2 osoby ze wskazai Rady Miasta

r Danuta Lewandowska,
. Henryk Lewandowski.

4 osoby, po 2 z kaidego UTW:
. Zofia Krukowska, Halina Sarnowska,
. lzabela Drozd, Stanislaw Golasi6ski.

4 osoby w wyniku przeprowadzenia wolnego naboru:
. lrmina Kminikowska, tucja Andrzejczyk,
. Kazimiera J6lwiak, Leszek Knapif ski.

Zgodnie ze Statutem Wtoctawskiej Rady Senior6w kadencja Rady trwa 4 lata, przy czym

kadencja obecnej Rady Senior6w trwad bqdzie do ko6ca Vll kadencji Rady Miasta
Wlocfawek.
Cztonkowie Rady Senior6w I kadencji ustalili, ie spotkania Rady beda siq odbywad 1 raz w
miesiqcu.
Na pierwszym spotkaniu Wtoclawskiej Rady Senior6w w dniu 15 lipca 2015 r. dokonano
wyboru przewod niczqcego i dw6ch wiceprzewodn iczacych Rady. Przewodniczqcym zostal
Pan Henryk Lewandowski, a jego zastQpcy to: Pani lzabela Drozd i Pani Zofia Krukowska.
Do gt6wnych zadari Rady nale2y m.in.

wsp6fpraca z kom6rkami organizacyjnymi Urzqdu Miasta Wtoctawek przy

opiniowaniu i rozstrzyganiu istotnych problem6w, dotyczqcych potrzeb ioczekiwaf
os6b w wieku senioralnym,
wsp6lpraca z organizacjami i instytucjami, kt6re zajmujE sie problemami senior6w,
inicjowanie dzialari zmierzajacych do wykorzystania potencjatu i czasu senior6w na

rzecz inicjatyw Srodowiskowych w celu upowszechhiania kultury, rekreacji, edukacji,
monitorowanie potrzeb senior6w w zakresie profilaktyki i promocji zdrowia, pomocy

spolecznej i uslug opiekuriczych,
informowanie spoleczno5ci lokalnej o podejmowanych dziataniach na rzecz os6b
starszych.

Spotkania Rady Senior6w odbyte od momentu powolania Rady dotyczyly migdzy innymi
programu dzialania Rady Senior6w na lata 2015-2017, w zwiqzku, z czym poszczeg6lnym

czlonkom Rady zostaly przydzielone okre6lone zadania i obowiqzki. Podczas kolejnego
spotkanie Rady Senior6w rozwaiano moiliwoici i sposoby dotarcia do senior6w naszego

miasta, aby zapoznai siq z ich potrzebami i oczekiwaniami. W tym celu zaproponowano
prowadzenie dyiu16w przez czlonk6w Rady Senior6w.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski podziqkowal w imieniu Rady

Miasta za wystEpienie Przewodn iczqcem u Rady Senior6w oraz poinformowal, ie na obrady
sesyjne zapraszani bqdq cyklicznie przedstawiciele Rady Senior6w, aby umo2liwii
przedstawienie spraw Srodowiska senio16w naszego miasta.



Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, ie przed debata dotyczEcq zagadnieri
zawartych w punkcie nr 4 i nr 5 zaprasza na posiedzenie uczestnik6w Konwentu oraz
inicjator6w zaproponowanych stanowisk w tym celu ogiosil przerwq w obradach.

Przerwa w obrodoch

Wznowienie obrod po przerwie

Ad.4
Projekt uchwaly w sprawie przyjqcia stanowiska dotyczqcego zapewnienia optymalnych
Srodk6w finansowych na utrzymanie i przeprowadzenie niezbqdnych remont6w w
wojew6dzkich jednostkach organizacyjnych we Wloclawku.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poinformowal, 2e po ustaleniach
dokonanych podczas posiedzenia Konwentu zostafy wprowadzone zmiany w stanowisku,
kt6re stanowi zatEcznik do uchwaly uprzednio przekazanej radnym. W zwiqzku z powyiszym
Przewodniczacy Rady Miasta poinformowal, 2e nowa tre6i drugiego akapitu otrzymuje
brzmienie: ,, Majac powy2sze na uwadze, jak r6wniei wnioski wynikajqce z posiedzenia
wyjazdowego Sejmiku w marcu br. we Wloctawku dot. sposobu podzial6w irodk6w
unijnych, pomysfu na zr6wnowaiony rozw6j regionu oraz jego sp6jnodi". Wykre6lony zostal
fragment na temat rozmowy Marszalka Wojew6dztwa z GazetA Pomorsk4 w dniu 8 kwietnia
br. Uleglo zmianie tak2e kolejny zapis, kt6ry otrzymal brzmienie:,, Rada Miasta zwraca siq
do Marszafka Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego o podjqcie wszelkich dzialari w zakresie
monitorowania i zapewnienia niezbqdnych naklad6w' na prawidlowe funkcjonowanie
wojew6dzkich jednostek organizacyjnych we Wloctawku", wykreSlono z pierwotnej tredci
wyrazy,, Prezydenta Wloclawka" oraz,,wnioskowania". KolejnE zmianq wprowadzono w
punkcie nr 3 ppk. a, kt6ry otrzymal brzmienie: ,,Muzeum Historii Wfoclawka - prace
remontowe rozpoczete od 2013 roku nie sq realizowane". Koriczqc swojE wypowiedi
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw Chmielewski zwr6cil siq z zapytaniem do
radnych czy wnoszq uwagi lub zastrzeienia, co do treici stanowiska.
W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Rafal Sobolewski stwierdzil, 2e rozumie intencje samorzadowc6w miasta Wfocfawka,
aby prace remontowe czy teZ konserwacyjne przebiegaly sprawnie niemniej jednak radny
podkreSlif,2e Samorzqd Wojew6dztwa w wielu zadaniach wymienionych w ww. stanowisku
prowadzi dziatania i trwajE prace w poszczeg6lnych zakresach zada6, ponadto sq

zapewnienia zfoione przez Marszalka wojew6dztwa,2e inwestycje bgdq realizowane.
Radnv Krzvsztof Kukucki stwierdzil, 2e rozumie wypowiedi przedm6wcy, lecz nie spos6b
zwr6cii uwagi na prace prowadzone w Muzeum Historii Wlocfawka gdzie od roku 2013 nie
zostaly przeprowadzone prace i do chwili obecnej nic siQ w tym kierunku nie dzieje. Jest to
szczeg6lna instytucja dla mieszkafc6w miasta podlegla Marszalkowi Wojew6dztwa, o kt6rE
powinno siq zadba6. Dlatego stanowisko kierowane do Marszatka nie tylko w sprawie tej
instytucji np. chodzi r6wniei o Szpital Wojew6dzki we Wtoclawku, kt6ry jest



odzwierciedleniem rzeczywisto6ci oraz problem6w, z jakimi borykajq siQ instytucje podlegle

Marszalkowi Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego.
Radnv Janusz Debczvriski poinformowaf, ie poprawki wprowadzone podczas obrad
Konwentu bqdq mialy swoje odzwiercied lenie w glosowaniu, choi rozumie rozterki
niekt6rych radnych. Pan radny przypomnial, ie od I7 lat miasto Wloclawek znajduje siq w
Wojew6dztwie Kujawsko-Pomorskim a gfos ipozycja miasta jest dalece niewystarczajqca
natomiast przedfuiajqce siq dziafania wladz wojew6dzkich w przypadku remont6w czy

zakupu sprzetu dla Zakfadu Radioterapii Swiadczq o marginalizowan iu miasta. Dlatego Klub

radnych PiS uwaia, ie tego typu stanowisko jest sluszne i konieczne. Na zakofczenie radny
zaproponowal zakoficzenie dyskusji w tej kwestii oraz przystEpienie do glosowania

Jako ostatni wypowiedziai sie Ed!yJo3gil{_e4C_f*i, kt6ry zaproponowai uzupelnienia treici
stanowiska w punkcie 1 o nastqpujace tresi: ,, Kontynuacje i pilne dokoriczenie rozbudowy i

remont6w budynk6w wojew6dzkiego Szpitala Specja listycznego we Wloclawku oraz
wyposa2enie w nowoczesny sprzQt poszczeg6lnych oddzial6w z jednoczesnym

wyposaieniem w sprzet do ratownictwa medycznego". Pan radny poinformowal, ie w roku
ubieglym na potrzeby Pogotowia Ratunkowego we Wlociawku zakupione zostaly 4 karetki
natomiast w roku bieiqcym nie ma perspektyw na zakup kolejnych, pomimo,2e np. Toruri
otrzymal karetki w roku ubiegtym a takie w roku bieiqcym. Potrzeba doposaienia w sprzet
jest niezbqdna dla prawidfowego funkcjonowania iniesienia pomocy mieszkafcom miasta i

oSciennych okolic.
Po zakodczeniu dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddal
pod gfosowanie podjqciem stanowiska dotyczqcego zapewnienia optymalnych Srodk6w
finansowych na utrzymanie i przeprowadzenie niezbqdnych remont6w w wojew6dzkich
jednostkach organizacyjnych we Wloctawku wraz z poprawkami wniesionymi podczas obrad
Konwentu oraz uzupelnieniem zgtoszonym przez radnego J6zefa Mazierskiego.
W wvniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 23 radnvch za oodieciem ww.
stanowiska opowiedzialo sie 22 radnvch przv braku glos6w przeciwnvch oraz 1 slosie
wstrzvmuiacvm sie.
Jak poinformowal PrzewodniczEcy Rady Miasta w rezultacie dokonanego gtosowania Rada

Miasta przyjqta stanowisko w powy2szej sprawie.

Ad.5.
Projekt uchwaty w sprawie przyjqcia stanowiska w sprawie zapewnienia Srodk6w
finansowych na profilaktykq cho16b ukladu oddechowego i cho16b nowotworowych,

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, ie ww. stanowisko
zostalo przekazane radnym. Konwent nie wni6sl zmian i uzupelnie6. Stanowisko bqdzie
zatqcznikiem do uchwaly. Nie odnotowano r6wniei zgloszeri do dyskusji ze strony radnych.
W zwiqzku z tym Przewodniczqcy Rady Miasta zwr6cil siq do radnych z zapytaniem, kto jest

za przyjqciem stanowiska w sprawie zapewnienia Srodk6w finansowych na profilaktykq
cho16b ukladu oddechowego i cho16b nowotworowych.
W wvniku slosowania przeprowadzonego w obecnoSci 22 radnvch za podieciem ww.
stanowiska radni opowiedzieli sie iednomvSlnie przv braku gfos6w orzeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.



Jak poinformowal PrzewodniczQcy Rady Miasta w rezultacie dokonanego gfosowania Rada

Miasta przyjela stanowisko w powy2szej sprawie w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.6
Projekt uchwaty w sprawie podzialu 6rodk6w Pafistwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b

Niepefnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wloclawek na realizacje w 2015 roku
zadaf na rzecz osr5b niepefnosprawnych,

Wprowadzenia do zagadnienia dokonat Dyrektor Miejskiego O6rodka Pomocy Rodzinie we

Wlocfawku Pan Piotr Grudziiski informujqc, ie zgodnie z art. 35 a ustawy z dnia 27 sierpnia

1997 t. o rehabilitacji zawodowej i spolecznej oraz zatrudnianiu os6b n iepefnosprawnych
Rada Miasta w formie uchwaly dokonuje podziatu 6rodk6w Paistwowego Funduszu

Rehabilitacji Os6b N iepetnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wloclawek na

dofinansowanie zadai realizowanych w 2016 roku na rzecz os6b n iepetnosprawnych. Limit

finansowy 6rodk6w Pa6stwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b N iepelnosprawnych
przypadajqcy w bie2qcym roku dla Wlociawka potwierdzony pismem Prezesa ZatzEdt)

Pafistwowego Funduszu z dnia 7 marca 2016 roku zostal okre6lony w planie finansowym
PFRON na kwotq: 2.353.879 zl, z kt6rej na finansowanie koszt6w dzialalno(ci dw6ch

warsztat6w terapii zajqciowej zostala wydzielona kwota 1.199.700 zf.

Pozostale Srodki w wysokoici: 1.154.179 zt, zostajq niniejszq uchwatq przeznaczone na:

- realizacjq zada6 z zakresu rehabilitacji zawodowej - 310.000 zt,

- dofinansowanie rehabilitacji spolecznej os6b n iepelnosprawnych - 844.!79 zt.

Dokonany w uchwale podzial 6rodk6w na dofinansowanie poszczeg6lnych zadad uwzglqdnia
przede wszystkim:
liczbq i zakres wniosk6w z 2015 roku n iezrealizowa nych z powodu deficytu 6rodk6w
finansowych, szczeg6lnie w zakresie zaopatrzenia os6b niepelnosprawnych w przedmioty

ortopedyczne i Srodki pomocnicze,
zgloszone przez Powiatowy Urzqd Pracy we Wfoclawku zapotrzebowanie na Srodki PFRON w
zakresie finansowania planowanych w 2016 roku wydatk6w na instrumenty lub ustugi rynku
pracy oraz na szkolenia i przekwalifikowania zawodowe os6b n iepetnosprawnych,
skalQ zainteresowania pracodawc6w tworzeniem miejsc pracy dla os6b n iepetnosprawnych,
potrzeby w zakresie realizowanych przez Gminq Miasto Wloctawek zadari okrellonych w
Miejskim Programie Dziatari na Rzecz Os6b N iepelnosprawnych przyjqtym na lata 2014 -
2020. Nadajqc uchwale moc obowiqzujqcq od l stycznia 2016 roku zastosowano przepis art,
5 ustawy z dnia 20 lipca 2000 roku o oglaszaniu akt6w normatywnych i niekt6rych innych

akt6w prawnych. Pozwoli to na dofinansowanie bieiqcych wydatk6w ponoszonych przez

osoby niepelnosprawne na zakup (w terminach wyznaczonych przez Narodowy Fundusz

Zdrowia) przedmiot6w ortopedycznych i Srodk6w pomocniczych, a tak2e umoiliwi
terminowe wywiqzanie siq Gminy Miasto Wlociawek z zobowiEzai dotyczEcych

finansowania warsztat6w terapii zajeciowej.

Opinia komisii statei Radv Miasta

Projekt uchwaly analizowaia podczas obrad Komisja Zdrowia, Rodziny iOpieki Spolecznej,
kt6rej pozytywnE opiniQ przedstawil radnym Przewodniczqcy Komisji radny Tomasz Nagala.



Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaly.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Krzvsztof Kukucki poinformowal, ie funkcjonujqce w MZOZ zwiqzki zawodowe
zwr6ciiy uwagQ na problem niskich plac w plac6wce, dlatego tei Pan radny zapytal czy
planowane sE podwyiki plac w o6rodku, od kiedy i w jakiej wysokoici.
Radna Ewa Szczeoariska zapytata o zagadnienie poruszane uprzednio podczas obrad Komisji

Zdrowia, Rodziny iOpieki Spolecznej na temat dodatkowego zadania realizowanego przez

PFRON tj. przyznanie osobie n iepetnosprawnej asystenta osoby n iepefnosprawnej. Czy

zatem to zagadanie zostanie wpisane do realizacji w drugiej poiowie br. w ramach lrodk6w
PFRON.

Dvrektor Mieiskieso Ogrodka Pomocv Rodzinie Pan Piotr Grudzifiski poinformowal,2e po

dokonanych konsultacjach bqdzie uruchomiony ze Srodk6w PFRON lub z poczynionych
oszczqdnoSci pilota2owy program na wprowadzenie uslugi asystenta osoby
n iepelnosprawnej w drugiej polowie 2016 roku, natomiast w odniesieniu do pytania na

temat wynagrodzei pracownik6w MOPR Dyrektor Piotr Grudziriski wyjainil, 2e zostafa
wszczeta przez zwiqzki zawodowe MOPR procedura negocjacyjna z wfadzami oirodka.
Negocjacje toczyly sie przy udziale Prezydenta Miasta stqd w uchwale zmieniajqcej budiet,
kt6ra bqdzie procedowana w dalszej kolejnoici obrad znalazty siq zapisy zwiqkszajqce pulq
6rodk6w przeznaczonych na podwyiszenie wynagrodzei w MOPR.

Po wyczerpaniu dyskusji w przedmiotowej sprawie Przewodniczqcy Rady Miasta radny
Jarosfaw Chmielewski poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaty w sprawie
podziatu Srodk6w Paistwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b Niepefnosprawnych
przyznanych Gminie Miasto Wloctawek na realizacjq w 2016 roku zada6 na rzecz os6b
n iepetnosprawnych.
W wvniku glosowania przeprowadzoneso w obecnoici 21 radnvch. za przvieciem uchwaiv
radni opowiedzieli sie iednomv$lnie, glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw Chmielewski
poinformowat, ie w rezultacie dokonanego glosowania Rada Miasta podjqla uchwatq w
zaproponowanym brzmieniu.

Uchwata- zafqcznik do protokolu.

Ad.7
Projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia skarg Pana
dzialalno5d Prezydenta Miasta Wloclawek,

Stanowisko Komisji w przedmiotowej sprawie przedstawil jej Przewodniczqcy radny Dariusz
Jaworski, kt6ry wyjainil, ie w oparciu o I85 ust 1 pkt 3 Statutu Miasta Wloclawek, Komisja
Gospodarki Miejskiej iOchrony Srodowiska Rady Miasta Wlocfawek podczas posiedzeri w
dniach: 18 marca 2016 t. oraz 12 kwietnia 2016r. rozpatrzyla skargi zlo2one przez Pana

z dnia 5 lutego 2016 r. oraz 5 kwietnia 2016 r.w zwiqzku z

nieudzieleniem odpowiedzi na pisma z dnia 22 i 23 grudnia 2015 roku. W wyniku
przeprowadzonego postepowania wyjaSniajqcego w przedmiotowej sprawie, Komisja
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Gospodarki Miejskiej iOchrony Srodowiska stwierdza co nastQpuje: W dniu 18 maja 2012 r.

zostalo wszczQte przez obecny Wydziaf Gospodarki Miejskiej postQpowanie administracyjne
w sprawie ustalenia w drodze decyzji opfaty adiacenckiej z tytulu wzrostu warto{ci
nieruchomoici polo2onej we Wloclawku przy ul. Kruszyfskiej | , oznaczonej ewidencyjnie
jako dziatka nr 57 (Wtoctawek KM 53), o pow. 0.0616 ha. Podwyiszenie warto5ci
nieruchomoici spowodowane bylo wybudowaniem sieci kanalizacji sanitarnej w ulicy
Kruszyriskiej, w ramach Projektu POliS pn. ,,Gospodarka wodno-Sciekowa w aglomeracji
Wfocfawek ll etap". Postepowanie wobec skariqcego zostalo zakodczone wydaniem
uniewainiajEcej decyzji przez Samorzqdowe Kolegium Odwotawcze we Wloclawku z dnia 18
marc? 2014 r., w czq5ci dotyczacej ustalenia optaty adiacenckiej dla Pana I

Na podstawie tej decyzji postepowanie egzekucyjne wobec Pana

zostato umorzone oostanowieniem z dnia 30 kwietnia 2014 r.,
znak WE.3160.4.4.2013. Pismem z dnia 7 sierpnia 2014. r., znak OPIK.BOM .75IO.17 .2Ot4,
Prezydent Miasta Woctawek wyjalnil skar2qcemu, i2 w ka2dym przypadku otrzymywal
rzeczowe i wyczerpujqce informacje, dotyczqce kwestii zwiqzanych z prowadzonym
postQpowaniem, a takie o bieiqcym toku rozpatrywanej sprawy. Odpowiedzi udzielano w
terminach przewidzianych w ustawie z dnia 14 czerwca 1960 r. - Kodeks postQpowania
ad m in istracyjnego (Dz. U. z 2O!6 r., poz. 23) - dalej ustawy. Ponadto, skar2qcy dwukrotnie
informowany byt o tre6ci art. 239 ustawy, zgodnie, z kt6rym, w przypadku, gdy skarga
w wyniku jej rozpatrzenia uznana zostala za bezzasadnq i jej bezzasadnodi wykazano w
odpowiedzi na skargq, a skariqcy ponowil skargq bez wskazania nowych okoliczno6ci -
organ wlasciwy do jej rozpatrzenia moie podtrzymai swoje poprzednie stanowisko z

odpowiedniq adnotacjq w aktach sprawy, bez zawiadamiania skariqcego. Ponadto naleiy
wskazad, ii pismem z dnia 30 listopada 2015 r. (wptyw do Biura Obslugi Mieszkafc6w
Urzqdu Miasta Wloclawek w dniu l grudnia 2015 r.), w kt6rym wnioskowat, co nastqpuje:

,,w zwiqzku z noruszeniem moich d6br osobistych, donych osobowch oroz prawa do urlopu
wypoczynkowego, kt6ry spqdzilem nie z wtasnej winy w tutejszym urzedzie sklodom wniosek
o wyroienie zgody no przeprowodzenie mediocji (no koszt tutejszego urzqdu) mojqcej no
celu polubownego zo2egnonio sporu, joki wywololi pracownicy w stosunku do mojej rodziny
noliczojqc nienoleinq oplote odiocenckq".Odpowiedzi zainteresowa nemu udzielono pismem
z dnia 7 grudnia 2015 r., znak GM.M.3134.110.2015, w kt6rym poinformowano
za interesowanego o fakcie zakoficzenia postepowania administracyjnego, poprzez wydanie
decyzji przez Samorzqdowe Kolegium Odwolawcze we Wloclawku, kt6re uniewaznilo
decyzjq Prezydenta Miasta Wlocfawek z dnia 18 marca 2014 r., znak GMK.GN .3734.42.2012,
w czQsci dotyczacej ustalenia oplaty adiacenckiej. Ponadto wskazano, ii wtoku calego
postepowania nie zastosowano 2adnych 6rodk6w egzekucyjnych, gdy2 w zwiqzku z w/w
decyzjq sKo postepowanie egzekucyjne wobec Pana 

- 

umorzono
postanowieniem z dnia 30 kwietnia 2014 r., znak WE.3160.4.4.2013, a wiqc zarzut dotyczQcy
naruszenia d6br osobistych, danych osobowych oraz prawa do urlopu wypoczynkowego
nie znajduje uzasadnienia w przedmiotowej sprawie. W zwiqzku z powyiszym pismo uznano
za bezzasadne. Poinformowano takie o tre(ci art. 239 ustawy. W odpowiedzi na powyisze,
Pan wystqpil pismem z dnia 22 grudnia 2015 r. do Prezydenta Miasta
Wfoctawek (wplyw do Biura Obslugi Mieszkafc6w Urzqdu Miasta Wloclawek w dniu 23
grudnia 2015 r.) twierdzqc, i2 cvt. ,,w zwiqzku z wydoniem decyzji dotyczqcej oploty
odiocenckiej wobec mojej osoby, kierujq no rqce Prezydento Miasto Wloclowek wniosek o
stwierdzenie naruszenio ustowy z dnio 29.08.1997 roku o ochronie danych osobowych przez
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Pono Tyralq, kt6ry dziotojqc z upowo2nienio 6wczesnego Prezydenta Pano Poluckiego
wskozol mojq osobq, joko uczestnika postepowonio odministrocyjnego, co jest niezgodne z

wyrokiem SKO z dnia 18.03-2014". Pismem z dnia 23 grudnia 2015 r. (wplyw do Biura
Obstugi Mieszkaic6w Urzqdu Miasta Wloclawek w dniu 23 grudnia 2015 r.), dodat,
i2,,podtrzymuje swoje stanowisko przedstawione we wniosku z dnia j0.17.2015 gdyi
udzielono odpowiedi jest bezzosodno, a zosodnoli mojego stonowisko oporto jest no
wyroku SKO z dnia 78 morco 2074 wydonego z mojego zo2olenia tym somym kohczqc

bezprawne dziolonia nqkajqce mojq rodzinq". Jak bezspornie wynika ze wskazanych cytat6w,
strona nie powolata iadnych nowych fakt6w w swoich pismach z dnia 22 czy 23 grudnia
2015 r. W zwiqzku z powyiszym, pracownik Wydziafu Gospodarki Miejskiej, dziatajqc na
podstawie art. 239 ustawy sporzadzil stosownq notatkQ sluibowq na okoliczno(i
pozostawienia przedmiotowych pism bez rozpoznania. W zwiqzku z powy2szym pisma Pana

- 

z dnia 22 oraz 23 grudnia 2015 r. zostafy pozostawione bez
rozpoznania, w aktach sprawy prowadzonej przez Wydziat Gospodarki Miejskiej Urzqdu
Miasta Wtoctawek (znak GM.M.3134.110.2015), ze wzglgdu na powielanie tre6ci zawartych
w poprzednich pismach. Jednoczednie naleiy zauwaiyi, i2 pismem z dnia 12 stycznia 2016 r.
(wptyw do Biura Obsiugi Mieszka6c6w UrzQdu Miasta Wloclawek w dniu 12 stycznia 2016
.'),p.nEz|oily|,,wniosekowszczeciepostqpowoniaadministrocyjnego
mojqcego ustalii czy doszlo do noruszenio ustowy z dn. 29.08.1997 r. w zwiqzku z

bezprownym przekozaniem moich donych osobowych rzeczoznowcy mojqtkowemu (...)". w
wyniku przeprowadzonych czynnoSci wyja6niajQcych ustalono,2e w sprawie nie doszlo
do bezprawnego przekazania danych osobowych rzeczoznawcy majqtkowemu, eani f
I dokonulqcej wyceny nieruchomo6ci na potrzeby prowadzonego postepowania.

Szczeg6lowej odpowiedzi na ten temat udzielil Prezydent Miasta Wtoctawek pismem z dnia
9 lutego 20!6 r., znak A8t.142.1.2016. Pan 

- 

zloiyl odwolanie do
Samorzqdowego Kolegium Odwolawczego (SKO) we Wfocfawku od pisma A81.142.1.2016.

SKO, postanowieniem z dnia 14 marca 2016 r., znak KO.4tL.446.2076 stwierdzifo
niedopuszczalnoSi odwolania, stwierdzajqc, ie przedmiotowe pismo ma charakter
wyjasniajqcy i informacyjny. SKO uznato tak2e, ii wniesione odwoianie z przyczyn
przedmiotowych jest niedopuszcza Ine, ze wzglqdu na brak przedmiotu zaskarienia a

odmienne stanowisko prowadzqce do rozpoznania takiego odwolania stanowitoby ra2Qce

naruszenie prawa. Nadmienii nale2y, ii skargi wnoszone przez Pana I
I noszq znamiona tzw. skarg pieniackich,. tj. sytuacji, w kt6rych skar2Qcy w
spos6b uporczywy ponawia skargi niezawierajqce iadnych nowych tresci, nie przyjmujqc

do wiadomo6ci przyczvn odmownego zalatwienia skargi. Udzielenie przez organ odpowiedzi
dotyczqcej bezzasadnoici skargi zwalnia ten organ od obowiqzku udzielenia odpowiedzi na

dalsze skargi dotyczEcej tej samej sprawy. Wobec powyzszego Komisja Gospodarki Miejskiej
i Ochrony Srodowiska stwierdza, ii skar2qcy na ka2dym etapie prowadzonej sprawy
otrzymywat rzetelne i wyczerpujqce informacje, przekazywane w terminach okreSlonych
zgodnie z ustawa. W zwiqzku z tym, ii zarzuly podnoszone przez stronQ skariaca w pismach

z dnia 5lutego 2016 r. i5 kwietnia 2016r. nie znajdujq uzasadnienia, tym samym Komisja

uznaje skargi za bezzasad ne.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
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Przedmiotowy projekt uchwaty rozpatrzyla oraz jednogloSnie pozytywnie zaopiniowafa
Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska. OpiniQ przedstawil radnym
Przewodniczqcy Komisji radny Dariusz Jaworski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad przedstawionym zagadnieniem.

W dvskusii udziaf wzieli
Jako pierwszy glos zabral obecny na sali obrad kt6ry po

obrad Pan

powitaniu wszystkich obecnych na sali obrad oswiadczyl, i2 nie jest autorem skargi na

dzialalno6i Prezydenta Miasta Wloclawka w rozumieniu kodeksu postqpowania

ad min istracyjnego rozpatrywanej w porzqdku obrad. Pan 

- 

wyjasnil, i2

skierowal w tej sprawie do Biura Rady Miasta stosowne
2016 roku. Dziqkujqc za uwagq oraz |yczqc spokojnych
zako6czyl swojq wypowiedi.

sorostowanie w dniu 05 kwietnia

Radnv Zbieniew Lewandowski wyjasnil, 2e temat po raz trzeci jest poddany pod obrady Rady

Miasta i Pan radny nie kwestionuje poprawno6ci uznania skargi za zasadnq. Niemniej jednak

dziatania podejmowane przez Urzqd od roku 2013 w stosunku do Pana I

- 

zwiqzane z oplatq adiacenckq byly niezasadne, co potwierdzilo r6wnie2

Samorzqdowe Kolegium Odwolawcze, kt6re rozpatrywalo tQ sprawq. Dochodzenie zaplaty z

tytulu oplaty adiacenckiej bylo niewlasciwe, ponadto w swoim pismie - wniosku zlo2onym
przez sTronQ sKarzacQ oan E wnosr o ro. aov ooooone sviuacre sre nre

zdarzaly. Nie moina jednoznacznie sugerowai, ie prowadzqcy sprawq dzialal na niekorzy6i
strony skariacej, lecz nale2y przyjEt, ie urzqdnik prowadzqcy sprawq opieral siq na innej
interpretacji sqdu stqd rozbieinoici w ocenie sytuacji. Ostatecznie sprawQ rozstrzygnqfo SKO

uchylajqc decyzjq Prezydenta Miasta. Zdaniem Pana radnego naleiy przyjqd, 2e skarga w
sensie formalnym jest niezasadna natomiast Panu nale2q siq
przeprosiny tym bardziej, ie Pan ten znajduje siq w trudnej sytuacji rodzinnej i 

'yciowej.Miasta radny Jatoslaw Chmielewski poinformowal, 2e kilkakrotnie
kierowane byly przeprosiny do Pana za zaistniala sytuacjq,
natomiast naleiy pamiqtad, ie jeieli zgloszona zostaje skarga to obowiqzkiem organu jest jej
rozpatrzenie zgodnie z procedurami obowiqzujqcymi w postepowaniu skargowym, w
przeciwnym razie mo2na narazii siq na zarzut, 2e skarga zlo2ona przez mieszka6ca nie

zostata rozpatrzona zgodnie z obowiqzujqcym prawem
Wobec braku innych zgloszefi do zabrania gtosu w dyskusji ze strony radnych,
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddat pod glosowanie przyjqcie
projektuuchwalywsprawierozpatrzeniaskargPanaEn'
dzialalnoii Prezydenta Miasta Wloclawek.
W wvniku glosowania przeprowadzoneeo w obecnoici 20 radnvch, za przvieciem uchwafv

opowiedzialo sie 17 radnvch przv braku glos6w przeciwnvch oraz 3 glosach wstrzvmuiacvch

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowal,2e w rezultacie dokonanego glosowania ww. uchwata zostala przyjeta przez

Rade Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwalq - zalqcznik do protokotu.



Ad.8
Projekt uchwaly w sprawie przyjqcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny dzialalnoici
Warsztatu Terapii Zajqciowej we Wloclawku przy ulicy Wiejskiej 14, prowadzonego przez

Towarzystwo Przyjaci6f Dzieci za rok 2015.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Dyrektor Miejskiego Oirodka Pomocy Rodzinie Pan

Piotr Grudzifiski informujqc, 2e zgodnie z 5 21 ust. 1 rozporzadzenia Ministra Gospodarki,
Pracy i Polityki Spolecznej z dnia 25 marca 2004 roku w sprawie warsztat6w terapii
zajQciowej, jednostka prowadzqca warsztat sklada powiatowi roczne sprawozdanie z

dzialalnoici rehabilitacji i wykorzystania Srodk6w finansowych warsztatu. Towarzystwo
Przyjaci6f Dzieci Oddzial Okrqgowy we Wioclawku przedfoiylo w dniu 22 lutego 2015 r.
sprawozdanie z dzialalnoSci rehabilitacyjnej i wykorzystania Srodk6w finansowych.
Sprawozdanie z dziafalnoici Warsztatu Terapii ZajQciowej we Wloclawku w 2015 roku,
zgodnie z 5 21 ust 3 ww rozporzqdzenia, stanowi podstawq do dokonywania przez powiat
corocznej oceny dziatalnoici warsztatu. Z analizy efekt6w pracy realizacji indywidualnych
program6w uczestnik6w WTZ prowadzonego przez TPD we Wloctawku wynika, ie jednostka

w 2015 roku realizowala zadania okre6lone w art. 10 a ustawy o rehabilitacji zawodowej i

spotecznej oraz zatrudnianiu os6b niepelnosprawnych stwarzajqc osobom
niepelnosprawnym, niezdolnym do podjqcia pracy, moiliwo5ci rehabilitacji spolecznej i

zawodowej w zakresie pozyskania lub przywracania umiejqtnoSci niezbqdnych do podjqcia

zatrudnienia. Realizacja tego celu odbywala siQ przy zastosowaniu technik terapii zajqciowej,
zmierzajqcych do rozwijania umiejqtno6ci wykonywania czynno5ci 2ycia codziennego oraz
zaradnoici osobistej, psychofizycznych sprawnodci oraz podstawowych i specjalistycznych
umiejetno6ci zawodowych, umo2liwiajqcych uczestnictwo w szkoleniu zawodowym albo
podjqcie pracy. Wir6d uczestnik6w wzrosla zaradnoii i samodzielnoii, udato siq utrwalii w
nich nabyte nawyki kultury osobistej izachowania zgodnego z normami. Widai wir6d
uczestnik6w postepy w komunikacji interpersonalnej. W zakresie rehabilitacji zawodowej
uczestnicy poczynili postepy dotyczace przestrzegania zasad bhp, rozumienia instrukcji,
umiejqtnoici przygotowania stanowiska do pracy, umiejgtno6ci poslugiwania siq

narzqdziami i umiejqtnoiciami pracy w zespole. W 2015 roku na podstawie upowainienia
Dyrektora Miejskiego Odrodka Pomocy Rodzinie we Wlocfawku pracownicy Miejskiego
OSrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku przeprowadzili kontrole w zakresie okre5lonym w
I 22 ust 2 rozporzqdzenia Ministra Gospodarki, Pracy i Polityki Spolecznej z dnia 25 marca

2004 r. w sprawie warsztat6w terapii zajqciowej. Na skutek nieprawidlowodci stwierdzonych
podczas kontroli plac6wka opracowala mechanizmy naprawcze, poprawiajqce

funkcjonowanie wtz w postaci: powolywania zespolu kontrolnego i przeprowadzania

wewnQtrznych kontroli pracy wtz, wydania zarzqdzenia dotyczqcego przestrzegania

termin6w planowanych urlop6w przez pracownik6w, zastosowania wobec kierownika wtz
kary nagany za brak nadzoru nad aktualno6ciq orzeczenia jednego z uczestnik6w,
wprowadzenia w zakres funkcjonowania wtz cyklicznych spotkai z doradcami zawodowym.
Zobowiqzano kierownika i pracownik6w warsztatu do przestrzegania czasu zajQd

terapeutycznych,odbywan ia spotkafi rady programowej w pefnym sktadzie, oraz aktualizacji
dokumentacji zgodnie z obowiezujQcymi przepisami. Uwzglqdniajqc powyisze, stwierdzono,
ie Warsztat Terapii Zajqciowej przy TPD we Wtoctawku w roku 2015 zrealizowai zadania na

rzecz uczestnik6w zgodnie z zato2eniami ustawy z dnia 27 sierpnia 1997 t. o rehabilitacji
zawodowej i spolecznej oraz zatrudnianiu os6b n iepelnosprawnych oraz rozporzqdzenia


